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Škofja Loka, 02. 06. 2005 
 
 
 

 
ZAPISNIK 4. SEJE KOMISIJE ZA ODBOJKO NA MIVKI PRI ZOSS 

 
Komisija se je sestala v Škofji Loki ob 19.00 in končala sestanek ob 20.30. 
 
Prisotni: Pevc Anton, Jeraj Jure 
 
Predlagan in sprejet je bil naslednji dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika prejšnje seje  
2. Pregled zapisnika s seminarja in izpitov ter potrditev novih sodnikov 
3. Delegiranje sodnikov 
4. Neaktivnost mednarodnega sodnika, g. Plešnika 
5. Razno 

 
Ad 1.)  
Sklep 1: Zapisnik 3.seje se sprejme. 
 
Ad 2.)  
Sklep 2: Potrdi se zapisnik s seminarja za nove sodnike. 
Sodniki ( Jan, Pelko, Pogačnik, Klinar in Dukič) se promovirajo v sodnike odbojke na mivki. 
 
Sklep 3: G. Obid je na državnem študentskem prvenstvu, uspešno opravil praktični del 
izpitov. Osebno sem z njim opravil teoretični seminar iz pravil odbojke na mivki. Uspešno je 
opravil tudi pisni del izpita. G. Obida se promovira v sodnika odbojke na mivki. 
 
Sklep 4: Aktivni sodniki, ki niso člani nobene DOS, se morajo včlaniti. 
 
Ad 3.) Tudi letos je zaradi zahtev organizatorja, števila igrišč, dosegljivosti sodnikov, izbire 
prizorišč…, delegiranje precej oteženo. Pri delegiranju sva upoštevala dosegljivost sodnikov, 
ki so pravočasno poslali obrazce ter uspešnost in pripravljenost posameznih sodnikov. Poleg 
tega sva upoštevala tudi zmanjševanje stroškov prevoza, tako da se lahko vsaj po dva sodnika 
na turnirje vozita skupaj. 
 

DELEGACIJE ZA ODBOJKO NA MIVKI 2005  
DATUM * KRAJ SODNIKI

22. – 27. junij PORTOROŽ 
PEVC, PELKO, CILENŠEK, ROJC, 

NOVAK, OBID, ADROVIČ, JAN 
 

Sobota   02. julij 
 

ANKARAN
NOVAK, POGAČNIK, KLINAR, ŠTUMFEL, 

ADROVIČ, JAN 



Nedelja  03. julij ANKARAN 
NOVAK, POGAČNIK, KLINAR, ŠTUMFEL, 

ADROVIČ, JAN 

Petek     08. julij PORTOROŽ 
PEVC, NOVAK, CILENŠEK,  ADROVIČ 

 

Sobota   09. julij PORTOROŽ 
PEVC, ADROVIČ 

 

Sobota   16. julij ANKARAN 
ROJC, CILENŠEK, LIHTENEKER, POGAČNIK, 

OBID, JAN 

Nedelja  17. julij ANKARAN 
ROJC, CILENŠEK, LIHTENEKER, POGAČNIK, 

OBID, JAN 

Petek     22. julij BLED 
NOVAK, ROJC, PRAH, BRČINOVIČ 

 

Sobota   23. julij BLED 
NOVAK, PRAH 

 

Nedelja  24. julij ANKARAN 
NOVAK, CILENŠEK, PELKO, PRAH, 

LIHTENEKER, OBID 

Petek     29. julij KRANJ 
PEVC, CILENŠEK, BRČINOVIČ, ŠTUMFEL 

 

Sobota   30. julij KRANJ 
CILENŠEK, ŠTUMFEL 

 

Petek     05. avgust IZOLA 
NOVAK, CILENŠEK, PRAH, LIHTENEKER 

 

Sobota   06. avgust IZOLA 
CILENŠEK, LIHTENEKER 

 

Nedelja  07. avgust ANKARAN 

ROJC, CILENŠEK, PELKO, OBID, LIHTENEKER, 
ŠTUMFEL 

 

Petek     12. avgust PORTOROŽ 
PEVC, NOVAK, ROJC, BRČINOVIČ 

 

Sobota   13. avgust PORTOROŽ 
PEVC, NOVAK, ( ROJC, BRČINOVIČ ) 

 

Nedelja  14. avgust PORTOROŽ 
PEVC, NOVAK, ( ROJC, BRČINOVIČ ) 

 
 
*  Prizorišča nekaterih turnirjev  še niso 100%  potrjena. 
 
S sekretarjem odbojke na mivki g. Mačkom  sem imel  kratek sestanek, na katerem sva se 
dogovorila, da načeloma stvari dogovorjene iz prejšnje sezone veljajo. Spremembe so v višini 
nadomestil na turnirjih mlajših kategorij, ki so po novem enake članskim. 
 
Sklep 5: Sprejme se dogovor iz prejšnje sezone s popravkom višine nadomestil za mlajše 
kategorije. 



Ad 4.)  V zadnjih sezonah je prisotna neaktivnost našega mednarodnega sodnika g. Plešnika. 
Kot predhodni predsednik komisije ni sklical niti ene seje, prav tako pa se tudi kot član 
komisije ni udeležil nobenega sestanka. 
V lanski sezoni ni odsodil nobenega turnirja za DP. Za letos pa nas je z zamudo obvestil, da 
zaradi službene zadržanosti ne bo sodil (komentar:  turnirji so v glavnem ob vikendih ). 
 
Kot mednarodni sodnik je bil s strani CEV- a delegiran na turnir NECT-Turkish Open v 
Alanyo. Nepričakovano je predčasno, zaradi obveznosti v službi, turnir zapustil že naslednji 
dan. To je povzročilo veliko nevšečnosti pri CEV-u, saj so naenkrat morali poiskati 
nadomestnega mednarodnega sodnika. G. Schmid (CEV BV Coordinator) me je preko 
elektronske pošte obvestil o nenadnem odhodu g. Plešnika en dan prepozno, drugače bi bilo 
možno, da namesto njega urgentno odpotujem jaz. 
Menim, da bi g. Plešnik moral reagirati drugače, predvsem pa o dogodku pravočasno obvestiti 
sekretarja ZOSS ali predsednika komisije.  Pojasnilo je g. Plešnik na CEV že poslal. O 
njihovem odgovoru in morebitnih posledicah bomo obveščeni naknadno. 
 
Problem z g. Plešnikom na mednarodni sceni ni bil prvi, saj je na EP pred dvema letoma v 
Salzburg prispel dan prepozno, tako da ni bil prisoten na obveznem seminarju pred začetkom 
turnirja. 
 
Lansko leto je potrjeno povabilo na turnir FIVB-ja  v Loparju (CRO) odpovedal dva dni pred 
začetkom turnirja. Kasneje sem v Celovcu govoril z komisarjem BV pri FIVB g. Casanovo, ki 
mu tako ravnanje seveda ni bilo pogodu in me je spraševal, kaj se z g.Plešnikom dogaja.   
 
Potrjeni sklep komisije je bil tudi, da se g.Plešnik udeleži seminarja CEV maja v Italiji in 
pripravi seminar za naše domače sodnike. Tega zaradi zadržanosti zopet ni naredil. 
 
Ugotavljava, da se stvari pri g. Plešniku iz leta v leto ponavjajo in predlagava predsedstvu 
ZOSS, da se g. Plešnika ne prijavlja več kot aktivnega sodnika na CEV in FIVB. Obenem sva 
mnenja, da za dobrega sodnika ni pomembno samo odlično sojenje, ki pa pri g. Plešniku 
nikoli ni bilo vprašljivo. 
 
Sklep 6.) Predsedstvu ZOSS predlagava, da se zaradi neaktivnosti in ostalih dejstev g. 
Plešnika, do nadaljnega ne prijavlja  kot aktivnega sodnika na CEV in FIVB.  
 
 
Razpravljala sva tudi o novih kandidatih za mednarodne sodnike in sprejela naslednji sklep. 
Sklep 7.)  Komisija bo določila kandidate za mednarodne sodnike in jih pripravila na 
mednarodni izpit v roku treh let. Pogoje za kandidate bo komisija pripravila do naslednje seje. 
 
Ad 5.) 
Marketinška komisija ZOSS, nam še ni posredovala odgovora glede opreme in predlogov 
sponzoriranja sodnikov odbojke na mivki. 
 
 
 
 
          Zapisal: Anton Pevc 
 


